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W poniedziałek, 2 grudnia odbyło się kolejne posiedzenie Rady Naukowo-Technicznej ds. Budowy Metra

w Krakowie. W czasie obrad na Uniwersytecie Ekonomicznym dyskutowano o modelach finansowania

inwestycji.

Podczas drugiego spotkania z udziałem zastępcy prezydenta Stanisława Mazura i prof. Andrzeja

Szaraty, rektora Politechniki Krakowskiej, przewodniczącego rady, omawiano kluczowe

charakterystyki projektu, możliwość dofinansowania ze strony instytucji unijnych oraz

organizację i formy współpracy w systemach mobilności miejskiej.

Dyskutowano także nad modelami instytucjonalno-prawnymi oraz instrumentami finansowania

przedsięwzięcia. Zaprezentowano wstępne wyniki analizy porównawczej zakresu i siły

oddziaływania metra na rozwój różnych części miasta.

Kluczowe analizy w przyszłym roku

Kolejne posiedzenia rady odbędą się w przyszłym roku. W ich trakcie kontynuowane będą

rozmowy w tym obszarze, m.in. omówione zostaną sporządzane obecnie analizy potoków ruchu

pasażerskiego i finansowo-ekonomiczna.
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